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Van:
Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 10:20
Aan:
Onderwerp: RE: kappen bomen v kinsbergenstraat

Mooi aanvulling. Niets meer aan toe te voegen. 
Met vriendelijke groet, 

 
Senior Projectmanager  

 

Van:    
Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 10:04 
Aan:   
Onderwerp: RE: kappen bomen v kinsbergenstraat 
Zie suggesties in groen 

Van:    
Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 09:36 
Aan:   
Onderwerp: RE: kappen bomen v kinsbergenstraat 
Urgentie: Hoog 

, onderstaande moest ik nog beantwoorden wat vinden jullie van deze reactie 
Geachte heer  ,  
Ik heb uw mail met betrekking tot het kappen van de bomen in de van Kinsbergenstraat ontvangen.  
Het is altijd vervelend voor ons om te horen dat bewoners negatieve ervaringen hebben met het bezwaar maken 
tegen een vergunning. Dat is immers een goed recht van iedere burger in Nederland. De gemeente moet bij iedere 
beslissing rekening houden met alle verschillende belangen van betrokken partijen. Dat is niet altijd makkelijk en 
verklaart wellicht dat uitkomsten van een bezwaar anders kunnen uitvallen dan de zienswijze van degene die 
bezwaar of beroep indient. Uiteindelijk is het onze taak om een juiste afweging te maken die voor alle partijen 
duidelijk en helder gemotiveerd is.  
U geeft aan dat u negatieve ervaringen heeft met het bezwaar maken tegen kapvergunningen. Dat is jammer omdat 
bezwaar maken het recht is om te gebruiken. Dat uitkomsten van een bezwaar anders kunnen zijn dan u wenst is 
niet uit te sluiten.  
U geeft een aantal Verder komt u met voorbeelden aan waarbij het in uw ogen onnodig was om bomen te kappen. 
Hierbij wil ik aangeven dat elke situatie anders is. Dit is ook het geval bij de voorbeelden die u aandraagt. Reden 
waren in deze gevallen onder andere, onveilige bomen en/of een nieuwe inrichting. Als u dit onvoldoende duidelijk 
is hebben wij wellicht onze motivatie niet helder genoeg kunnen aangeven. Naar onze mening heeft er een juiste 
belangenafweging plaats gevonden in al deze gevallen. Veiligheid, leefomgeving, levensduur verwachting van de 
bomen worden afgewogen tegen beheer en nieuwe ontwikkelingen in de wijk. Uiteindelijk zorgen wij er altijd voor 
dat alle bomen gecompenseerd worden met nieuwe bomen in de wijk.  
Uw suggestie om drie bomen te knotten heeft niet onze voorkeur. Dit omdat deze maatregel elke drie jaar herhaald 
moet worden en daarmee de beheerkosten van de gemeente te hoog worden.  
Vanuit het project houden wij u (via de VVE) en de buurt uiteraard op de hoogte over de ontwikkelingen van 
Woonzorg en de woningbouw Admiraalsplein. 
Tot slot wijs ik u op uw recht dat u ondanks dat u zeer negatieve ervaringen met bezwaar maken tegen 
kapvergunningen deze mogelijkheid wel heeft.  
Met vriendelijke groet,  

 
Projectcoördinator  
Gemeente Dordrecht 
Postbus 8, 3300 AA Dordrecht  
bezoekadres: Spuiboulevard 300, 3311GR Dordrecht.  
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Werkdagen: maan‐, dins‐, donder‐ en vrijdag 






